
ZAPISNIK

sa sedamnaeste (17.) sjednice Skolskog odbora Hotelijersko - turistidke Skole u Zagrebu, odrZane 03.

listopada 2022. godine s pode&om u 16:00 sati.

Sjednici su nazodni sljedeii dlanovi Skolskog odbora: Ksenija Jerii Antoljak, Tomislava PeSuiii,

Madja Mijatovi6, Vilim Matula, Dijana Markoci, Nastasja Andrejev Miki6 i Kresimir Dabo

Nisu nazodni: /

Ostali nazodni: dr.sc. Zdravka Krpina (ravnateljica), Stella Santek (tajnica) i Silvija Butii (voditeljica

radunovodstva)

Sjednicom predsjeda predsjednica Skolskog odbora, Ksenija Jeri6 Antoljak.

Predsiednica Ksenija Jeri6 Antoljak konstatira kako sjednici prisustwje dovoljan broj dlanova

Skolskog odbora za odrla.valrrje sjednice te pravovaljano odludivanje tijekom odrZavanja iste.

Zapisnik 6e voditi tajnica Skolske ustanove, Steila Santek.

Predsjednica Skolskog odbora predlaZe sljedeii dnevni red:

DNEVNI RED

1. Verifrkacija zapisnika
2. Odluka o promjeni sjedi5ta Hotelijersko-turistidke Skole t Zagrebtt
3. Usvajanje Skolskog kurikuluma i godi3njeg plana i programa rada Skole
4. Odluka o kriterijima bodovanja za utvrdivanje organizacijskog vi5ka
5. Rebalans financijskog plana za 2022. godinu
6. Rebalans plana nabave 2a2022. godirw
7. Provedba postupaka j ednostavne nabave diji je iznos izmedu 20 i 70 tisuda kuna bez PDV-a
8. Izmjene i dopune Pravilnika o ostvarivanju i kori5tenju nenarnjenskih donacija i vlastitih

prihoda
9. Radni odnosi
1 0. Razno

Skolski odbor jednoglasno usvaja predloZeni dnevni red.

Ad1

Razmatra se zapisnik s prethodne siednice i postavlja pitanje ima li tko primjedbi ili dopuna na

zapisnik, koji je dostavljen dlanovima Skolskog odbora,

Nitko ne upuduje primjedbe ni dopune. Jednoglasno se verificira zapisnik s prethodne sjednice

Skolskog odbora (16. sjednica, 22. kolovoza 2022,).



Jednoglasno se verificira i zapisnik s 15. sjednice Skolskog odbora (15. sjednica. 21. srpnja 2022.).

Ad2
Tajnica Skolske ustanove objaSnjava dlanovima Skolskog odbora postupak promjene sjedi5ta Skole.

TraZi se suglasnost za pokretanje postupka promjene sjedi5ta. Skolski odbor jednoglasno usvaja

Odluk-u o promjeni sjediSta Hotelijersko-turistidke Skole u Zagrebu. Adresa ie se promijeniti iz adrese

Frankopanska 8 u Trg Luke Botiia l. gdje se Skola preselila i zapodela rad. Tajnica upuduje i na

potrebu izmjene Statuta nakon promjene adrese sjediita.

Ad3

Ravnateljica obavjeStava dlanove Skolskog odbora kako se Nastavnidko vije6e i Vije6e roditelja slaZu

s predloZenim Skolskim kurikulumom i Godi5njim planom i programom rada Skole. lzlale kako

iemo ove godine ponovno organizirati terenske nastave, a roditelji podrZavaju organizaciju istih.

Prema prijedlogu Osnivada, ove godine ie dvije nastavnice predavati novi fakultativni predmet, Skola

i zajednica, a odrZavanje nastavnih sati 6e se financirati iz sredstava Osnivada. Ravnateljica ukratko

izlaie najvainrje podatke vezane za Skolski kurikulum i Godi5nji plan i program rada Skole. Skolski

odbor jednoglasno usvaja Skolski kurikulum i GodiSnji plan i program rada Skole.

Ad4

Predsjednica Skolrkog odbora traZi dopu5tenje za odgodu raspravljanja i odludivanja o dono5enju

Odluke o kriterijima bodovanja za utvrdivanje organizacijskog viSka, zbog nemogudnosti postizanja

sporazuma oko zajednidkog rje5enja. Svi dlanovi pristaju na odgodu.

Ad5

Voditeljica radunovodswa upuiuje dlanove Skolskog odbora u proceduru izrade Rebalansa

financijskog plana za 2022. godinlu, a koji se radi prema uputama Osnivada. Uz rebalans je obvezno

obrazloZenje. Tablice su odredene od strane Osnivada. Umanjen nam je iznos za uredski materijal. u

koji je uradunat i materi.jal za di56enje, za 2 tlsute kuna, jer iako Osnivad predvida poveianu

potrosnju, iznosje smanien zbogjednog ukinutog razreda. Planiran iznos za isplatu nagrade Professor

Balthazarje bio 4 tisuie kuna. Medutim, doznadeno nam je 5 tisuia kuna, jer su nagrade dobila dva

udenika i dva nastavnika te je to bilo potrebno rebalansirati. Rebalansiran je i iznos za pomo6nike u

nastavi, zbog poveianja iznosa satnice. Rebalansiran je i iznos previden za kategoriju zdravstvene i

veterinarske usluge, zbog sistematskih pregleda. Potreban je bio i rebalans pomoii iz drZavnog

proraduna zbog poveialja osnovice za isplatu plaia. Potrebno je bilo unijeti i iznos tro5kova sudskih

postupaka, zbog osnovica, koje nismo ispla6ivali proSle godine. Donacije se u financijskom planu ne

planiraju te su prema uputi Osnivada uw5tene u rebalans. Uvr5ten je i preneseni viSak prihoda,



donacije od proSle godine, jer su to sredstva koja nam je Osnivad refundirao iz razloga ito smo iz tog

izvora podmirivali trcSkove. Vlastiti prihodi su takoder kategorija za koju nije mogude isplanirati

iznos prihoda. Skolski odbor jednoglasno usvaja Rebalans financijskog planaza2022. godinu.

Ad6

Voditeljica radunovodstva obja5njava dianovima Skolskog odbora kako je inada Rebalansa plana

nabave za 2022. godim usko vezana uz Financijski plan. istide promjene u iznosima vezanim za

sluZbena putovanja i uredski materijal. Skolski odbor lednogiasno usvaja Rebalans plana nabave za

2022. godinu.

Ad7

Ravnateljica traii dlanove Skolskog odbora suglasnost za provedbu postupaka jednostavne nabave

diji je iznos izmedu 20 i 70 tisu6a kuna bez PDV-a. Radi se o postupcima za nabavu uredskog

materijala i materijala za di56enje te ostalih postupaka potrebnih za osposobljavanje Skole za rad u

sto boljim uvjetima. skolski odbor jednoglasno daje suglasnost za provedbu svih postupaka

jednostavne nabave diji je iznos izmedu 20 i 70 tisu6a kuna bez PDV-a, a koji su potrebni za

opremanje Skole za rad.

Ad8

Tajnica Skolske ustanove upu6uje na potrebu izmjene i dopune Pravilnika o ostvarivanju i kori5tenju

nenamjenskih donacija i vlastitih prihoda, jer u njemu nije navedeno kako Skola moZe stjecati vlastite

prihode davanjem Skolskog prostora i opreme u zakup. Pritikom donosenja pravilnika to nije

navedeno jer Skola nije bila u svom novom prostoru, vei je dijelila prostor sa Skolom ,a cestormi

promet teje bilo prerano planirati sve potencijalne izvore vlastitih prihoda. Skolski odborjednoglasno

usvaja Pravilnik o izmjenama i dopunama Pravilnika o ostvarivanju i koristenju nenamjenskih

donacija i vlastitih Prihoda.

Ad9

Ravnateljica obavjestava dlanove skolskog odbora kako su provedeni natjedaji za radna mjesta

spremad/ica (neodredeno i puno radno vrijeme) i nastavnik/ca matematike (odredeno i puno radno

vrijeme). Za radno mjesto spremada/ice (neodredeno i puno radno vrijeme), izabtata kandidatkinja

je Andrea Sever Smrdek. Za radno mjesto nastavnika-/ce matematike (odredeno i puno radno vrijeme),

izabran ie kandidat Mili Vego. Ravnateljica dlano,re Skolskog odbora traii suglasnost za zasnivanie

radnog odnosa s izabranim kandidatima. skolski odbor lednoglasno daje suglasnost za zasnivanje

radnog odnosa s izabranim kandidatima.



Ad 10

Ravnateljica obavjeStava Elanove Skolskog odbora kako bi Skola trebala organizirati rad u jednoj

smjeni, ukoliko za to postoje prostomi uvjeti, a prema uputi Osnivada. Skolu;e tradicijski radila u

dvije smjene te smo prostomo uvjetovani, ali 6emo se poku5ati reorganizirati. Posebno je

problematidna dvorana za tjelesni, koju Ministarstvo znanosti i obrazovanja ne prihva6a, jer ne

ispunjava potrebne uvjete te traZi da Osnivad pronade prikladan prostor za organizaciju nastave

Tjelesne i zdravstvene kult ure.

Budu6i je iscrpljena posdednja todka Dnevnog reda, predsjednica Skolskog odbora, Ksenija Jerii

Antoljak zakljuduje sjednicu u 17:50 sati.
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URBROJ: 25 1 -3 46-03 I 0l -22-3

Zapisnidar:

Stella Santek

Predsj ednica Skolskog odbora:

Ksenija Jerii Antoljak
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